
Zápis ze zasedání ZO konaného dne 18.6.2025 

Od 18.00 v kanceláři obecního úřadu 

 

Přítomni: MVDr. Jiří Vobr, Ing. Jiří Švarc, Jana Pirasová, Ing. Hlivka -Pirasová, 

Jana Nováková, Alena Hejnová, Miroslava Hulíková 

Omluveni:   

Ověřovatelé zápisu: Jana Nováková, Ing. Jiří Švarc 

Zapisovatel: Jana Strouhová 

Starosta obce, pan Jiří Vobr, přivítal přítomné zastupitele, zkonstatoval, že je  

přítomno 7 členů   zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy  

usnášeníschopné. Poté byl přečten návrh programu zasedání. 

 Hlasování: 7/0/0 

Kontrolou zápisu z minulého zasedání bylo zjištěno důsledné plnění usnesení 

zastupitelstva obce. 

Program zasedání: 

1. Rozpočtové opatření č. 4 

2. Vnitřní směrnice k zadávání veřejných zakázek 

3. Čištění kanalizace 

4. Rekonstrukce vytápění v keramické dílně 

5. Pošta, různé 

 

Usnesení č. 5/2025  

1. Zastupitelstvo bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 4/2025, 

které bylo řádně zveřejněno elektronicky na www.ponedrazka.cz a 

schváleno starostou obce dne 13.5.2025 

 

2. Zastupitelstvo obce schvaluje aktualizaci Vnitřních směrnic pro zadávání 

veřejných zakázek s platností od 18.6.2025 a ruší tím platnost Vnitřních 

směrnic ze dne 13.11.2024. Hlasování: 7/0/0 

 

 

http://www.ponedrazka.cz/


3. V obci vyvstal problém s průchodností kanalizace , starosta poptal firmu 

Čevak k pročištění kanalizace a použití kamery, která kanalizaci zaměří a 

zanese do mapy. DTM. Zastupitelstvo obce pověřuji starostu zadáním 

této zakázky. Hlasování: 7/0/0 

 

4. V průběhu používání nebytových prostor vyšlo najevo , že akumulační 

kamna zde již neslouží, starosta tedy poptal firmu Kukačka Veselí nad 

Lužnicí pro návrh nejvýhodnějšího vytápění. Firma Kukačka nabídla 

instalaci malého tepelného čerpadla za celkovou cenu 87 635 Kč bez 

DPH. Jana Pirasová vznesla otázku, kdy se obci tato investice vrátí, když 

už obec investovala peníze do úpravy vnitřních prostor – malování, úklid, 

elektroinstalace, voda. Navrhuje změnu smlouvy – nájemní doba na dobu 

určitou a zvýšení nájmu. Ing. Hlivka Pirasová nesouhlasí s výměnou 

vytápění, vzhledem k tomu, že prostory při pronajímání byly v horším 

stavu, který by se touto úpravou zhodnotil a navrhuje tedy také zvýšení 

nájmu a změnu nájemní doby na dobu určitou. Napřílad dva roky. Alena 

Hejnová souhlasí s výměnou topení a instalací tepelného čerpadla pod 

podmínkou zvýšení nájmu a úpravy nájemní doby. Jana Nováková také 

souhlasí se zvýšením nájmu v adekvátní hodnotě. 

Podle vnitřních směrnice tuto zakázku schvaluje starosta nebo 

místostarosta, oba s instalací souhlasí, vzhledem ke zhodnocení obecní 

budovy. Zastupitelky požadují přítomnost paní Křehlíkové na dalším 

zasedání zastupitelstva obce , kde by byla projednána změna nájemní 

smlouvy. 

 

Konec zasedání: 18.45 

Ověřovatelé zápisu:  Jana Nováková  ………………………………. 

 

     Ing. Jiří Śvarc  ……………………………….. 

 

Zapsala:     Jana Strouhová  ………………………………… 

 

Starosta obce:   MVDr. Jiří Vobr  ……………………………….. 


